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Schríftelijke vragen in het kader van artikel 42 van het Reglement van Orde
gesteld door fractie GemeenteBelang Westland (GBW)
inzake 'méér vaart maken met woningen voor spoedzoekers #3'

Met een raadsinformatiebrief (dd 19 februari 2019) heeft uw college van B&W de gemeente
raad geïnformeerd over het feit dat een locatie is geselecteerd voor het snel realiseren van 
enkele tientallen flexwoningen met als doel woningzoekenden die snel een woning een woning 
zoeken, maar daarvoor via het reguliere circuit weinig kans maken. Een welkom initiatief!
In de brief geeft uw college aan in het tweede kwartaal de gemeenteraad verder te informeren 
over de vervolgstappen en planning. Deze belofte ten spijt heeft uw college de raad tot op de 
dag van vandaag nog géén informatie verstrekt over de vervolgstappen en planning. Evenmin 
heeft u artikel 42 vragen van onze fractie (inclusief suggesties nav succesvolle aanpak elders) 
over dit onderwerp beantwoord.

Dat geconstateerd hebbende vinden wij het merkwaardig dat onlangs een wervingsadvertentie 
voor een 'Projectleider flexwonen' is gepubliceerd waarin wij moeten lezen dat "(,..)enkele 
initiatieven zijn al gestart en bevinden zich in verschillende fasen van ontwikkeling. (...)"

In de raadsinformatiebrief geeft uw college aan dat zij "(,..)voor het ontwikkelen van een 
innovatief concept van flexwonen de markt wil uitdagen (...)" en schrijft u dat u de provincie 
heeft gevraagd of zij de gemeente Westland kan ondersteunen met menskracht, kennis en/of 
middelen in het ontwikkelen(...) van flexwoningconcepten". U doet daarbij de belofte dat u de 
gemeenteraad op de hoogte houdt van de resultaten.

Een en ander brengt ons nu tot de volgende vragen:

Wat is de (in)directe aanleiding dat uw college mbt een aanpak van het dossier Flexwoningen 
nu zo aan het zwalken is; kennelijk van gedachten is veranderd en nu niet langer 'de markt wil 
uitdagen' maar plotsklaps - zes maanden na uitkomen van de raadsinformatiebrief! - een 
vacature voor een projectleider Flexwonen heeft opengesteld?

En wilt uw college de gemeenteraad op korte termijn de beloofde vervolginformatie geven 
over de initiatieven mbt het realiseren van Flexwoningen, die inmiddels al zijn gestart en de 
fasen van ontwikkeling waarin deze verkeren?
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» Is uw college ook aan de slag gegaan met de suggestie van GBW over de succesvolle wijze 
waarop de gemeente Purmerend vaart heeft gebracht in het daadwerkelijke realiseren van 
Flexwoningen? Zo nee, waarom niet?

» En wilt uw college de gemeenteraad op korte termijn op de hoogte brengen van het resultaat 
van uw verzoek aan de provincie mbt ondersteuning voor het ontwikkelen van Flexwoning- 
concepten?
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